
Jaarverslag Activiteitencommissie O.B.S. De Wiekslag schooljaar 2022/2023 

De samenstelling van de Activiteitencommissie (AC) was dit schooljaar als volgt: 

Dagelijks bestuur: Laura de Lange (voorzitter) 

 Martijn Bethlehem (penningmeester) 

 Wendy Loog (secretaris) 

Annelies Verstegen (afgevaardigde team), na meivakantie tijdelijk 

waargenomen door Erna de Haan. 

 

Verder zijn er nog 11 commissieleden, die helpen bij het organiseren van de 

verschillende activiteiten en is er nog een oud-papiercommissie die maandelijks zorgt 

voor het ophalen van het oud-papier. 

 

Het bestuur van de Activiteitencommissie heeft 4 keer vergaderd, met de 

commissieleden is 3x bijeengekomen en verliep verdere communicatie via een 

groepsapp. Verschillende keren is er via de MR nieuwsbrief naar de ouders toe 

gecommuniceerd over de georganiseerde activiteiten. 

De volgende activiteiten hebben in dit schooljaar plaatsgevonden: 

✔ De kinderen van groep 1 t/m 7 zijn in het begin van het jaar op schoolreisje 

geweest. Groep 1 en 2 zou naar de speeltuin gaan, maar zijn vanwege het weer 

uitgeweken naar Monkeytown. Groep 3 en 4 zijn naar Sprookjeswonderland 

geweest, groep 5 en 6 naar het Archeon. Groep 7 is met de trein naar Amsterdam 

geweest en hebben Nemo bezocht.  

✔ Groep 8 is in april op kamp geweest. 

✔ Tijdens de periode van de Kinderboekenweek is de school door een aantal leden 

van de AC in stijl versierd. Dit is na de vakantie nog even blijven hangen, want dit paste 
ook mooi bij de herfst. 

✔ Op 11 november zijn de kinderen met hun zelfgemaakte lampion onder schooltijd 

een rondje door het dorp gegaan en hebben ze daarna iets lekkers gekregen. 

✔ Op de dag van Sint Maarten moest de school alweer in Sinterklaassfeer komen, omdat dat 
weekend Sinterklaas arriveerde. Voor de Sinterklaas is Strooipiet langs geweest in de klassen 
en heeft vertelt wanneer de kinderen op school hun schoen mochten zetten. Natuurlijk 
hebben we op 5 december een geslaagd Sinterklaasfeest gehouden.  

✔ Het kerstdiner kon na Corona eindelijk weer normaal gevierd werden. Wat was het gezellig. 

De kinderen in hun mooiste kleren in een mooi versierde school met heerlijk meegebrachte 

hapjes. Twee kerstmannen en voor de ouders op het plein buiten een drankje, muziekje en 

haardvuurtje maakten het compleet. Afgesloten werd er met een mooie samenzang in de 

school. 

✔ In overleg met de Carnavalsvereniging zijn de Stompestampers op school geweest om de 

kinderen te vertellen over het Carnaval, de kleurwedstrijd en werd het nog heel gezellig in de 

school met een polonaise.  

✔ De school werd daarna in lentesfeer gebracht en samen met de leerlingenraad is er mooi 

lentefeest georganiseerd. In de ochtend een uitgebreide spelletjesochtend op het 

schoolplein. Tussen de middag lunchen met wat lekkers. Daarna kwamen de ouders in grote 

getalen voor de verkoop van de loterij en de optredens van kinderen in de gymzaal. 

Ondertussen werd er buiten een heuse lentemarkt opgetuigd. Compleet met lammetjes, 

schminken en verkoop van knutsels van de kinderen. Meester Owen zorgde voor nog meer 

inkomsten door zijn haar af te laten scheren. 

✔ In de laatste week van het jaar kon het schoolplein aangepakt worden. De 

inkomsten van het Lentefeest konden zijn goed gebruikt voor een prachtig 

speeltoestel. 



✔ Groep 7 en 8 hebben op de laatste schooldag weer een leuke vossenjacht in 

elkaar gezet. De AC verzorgde een limonade post, deelde drinken en lekkers rond 

voor de posten van groep 8 en verzorgde de samenkomst op het schoolplein aan 

het einde met drinken en een ijsje toe in de klas. 

✔ Uit de reservering van voorgaande jaren heeft juf Celeste de schoolbibliotheek 

weer aangevuld.  

✔ Tot slot niet onbelangrijk om te vermelden dat met de inkomsten van het oud-

papier we de vrijwillige ouderbijdrage nog steeds beperkt kunnen houden. 

Hieronder tot slot nog het financiële jaarverslag van schooljaar 2022/2023: 



 


